
 

Informacje o Środowiskowym Domu Samopomocy w Bochni  

w języku łatwym do czytania (ETR - Easy To Read) 

 

 

Gdzie jesteśmy? 

Środowiskowy Dom Samopomocy (ŚDS) w Bochni znajduje się przy ulicy Karolina 

14F. To miejsce, które pomaga osobom dorosłym (powyżej 18 lat) mającym 

trudności związane z chorobami psychicznymi lub niepełnosprawnością 

intelektualną. 

Kto może tu przychodzić? 

Jest to placówka dziennego pobytu dla 27 osób. Przyjmujemy: 

• Typ A – osoby przewlekle chore psychicznie, 

• Typ B – osoby z niepełnosprawnością intelektualną. 

   

Jak pomagamy? 

W ŚDS oferujemy wsparcie, które pomaga naszym podopiecznym w codziennym 

życiu. Organizujemy zajęcia, które pomagają: 

• rozwijać umiejętności potrzebne do samodzielnego życia, 

• integrować się z innymi ludźmi, 

• aktywnie spędzać czas, 

• korzystać z terapii dostosowanej do indywidualnych potrzeb. 

 

Dostępność dla osób z niepełnosprawnościami 

 

ŚDS jest miejscem przyjaznym dla osób z niepełnosprawnościami: 

• Brak barier architektonicznych – budynek jest jednopoziomowy. 

• Szerokie drzwi i korytarze 

• Toaleta przystosowana dla osób z niepełnosprawnościami. 

• Możesz wejść z psem przewodnikiem. 

• W budynku znajduje się tyflomapa ułatwiająca orientację. 

 



 

Jak zostać uczestnikiem ŚDS? 

Aby korzystać z usług ŚDS, zgłoś się do ośrodka pomocy społecznej w swoim miejscu 

zamieszkania. 

 

 

Jak się z nami skontaktować?   

Możesz: 

• Napisać list na adres: Środowiskowy Dom Samopomocy w Bochni  

        ul. Karolina 14F, 32-700 Bochnia 

• Wysłać e-mail: sds@powiatbochenski.pl 

• Zadzwonić : 14 611 16 02  

• Przyjść osobiście od poniedziałku do piątku w godzinach 7:00–15:00  

  - pracownik ŚDS wyjdzie do Ciebie. 

          

 

 

Pomoc dla osób Głuchych  

Jeśli jesteś osobą niesłyszącą, możesz skorzystać z pomocy tłumacza języka 

migowego. Aby umówić tłumacza, zgłoś to co najmniej 3 dni wcześniej. 

Możesz zgłosić się: 

E-mailem :  sds@powiatbochenski.pl 

Faksem :  14 611 16 02. 

Osobiście w ŚDS. 

W zgłoszeniu podaj swoje imię i nazwisko, adres zamieszkania, cel wizyty, 
sposób kontaktu, preferowany dzień i godzinę spotkania. 

Pomoc jest bezpłatna i dostępna od poniedziałku do piątku w godz. 7:00–
15:00. Możesz przyjść z osobą towarzyszącą (min. 16 lat). 

 

Pomoc dla osób niewidomych  

Jeśli masz problemy ze wzrokiem, możesz poprosić pracowników ŚDS  

o pomoc. Możesz także przyjść z psem przewodnikiem. 

 

 

       Parking  

       Przed wejściem do ŚDS jest miejsce parkingowe oznaczone niebieską          

       kopertą – dla osób z niepełnosprawnościami. 

 

Zapraszamy do kontaktu! 

mailto:sds@powiatbochenski.pl

